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MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

 

Zadeva: Svetniški vprašanji 

 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana v imenu Svetniškega kluba N.Si 

postavljam županu in pristojnim službam naslednji svetniški vprašanji:  

 

1. Zakaj se še niso začela pripravljalna in izvedbena dela na Industrijski cesti, ki bi povezovala 

Cesto v Prod in Hladilniško pot, čeprav je bilo to načrtovano že pred desetimi leti?  

2. Glede na to, da krajanom Polja v času čistilne akcije MOL dovolila, da bi sami organizirali odvoz 

odpadkov z zemljišča v Romskem naselju 1 (ob koncu Ceste španskih borcev v Zgornjem 

Kašlju), ki je v lasti MOL, nas zanima, kdaj bo MOL poskrbela za odvoz teh odpadkov. 

 

 

V pričakovanju pisnega odgovora Vas lepo pozdravljam,  

 

 

 

                                                                                                                                  
                                                                                                     Mojca Kucler Dolinar, 

                                                                                                       vodja Svetniškega kluba N.Si 

 

 

 


